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En Salvador Gimenoi ens parla de. O A Ç A 
Ültimament han fet força rebombori els caçadors lo-

cals. Sí, força sordi —sense escopetes ni gossos—, dintre 
Tambient cinegètic comarcal. Ens referim a la nova so-
cietat que han format i a la que s'hi han integrai, se-
gons referències, gairebé tots els afìcionats del nostre 
pöble. 

Si en tots els aspectes l'associar-se, el cooperar en grup, 
és positiu i permet aconseguir objectius molt més ambi-
ciosos, al mateix temps que fer-se respectar els drets i 
tenir més força i possibilitat, en aquest cas no ha d'ésser 
una excepció. Aquests deuen haver estât eis motius que 
han fet prosperar la idea d'uns quants i posar-la a la 
práctica tan ràpidament. 

A fi d'obtenir més informació sobre aquesta qüestió, 
tant per a nosaltres —profans en la matèria— com per 
als nostres lectors als quais pugui interessar, ens hem di-
rigi! al flamant president de la nova Societat, el nostre 
amie Salvador Gimeno, el qual ens ha atès molt amable-
ment i s'ha brindat per tot el que pogués servir-nos : 

Hem començat per preguntar-li : 
—Hi ha bona harmonia i esperit de coHaboració entre 

els caçadors i les diferents colles del nostre pöble? 
—A la nostra colla si que n'hi ha, i suposo que a !es 

altres colles será igual. 
—Ha caigut bé, en general, la idea d'una Societat i el 

portar-la a terme? 
—Sí, perqué els caçadors tots han estât disposais a col-

laborar quan se'ls ha parlat de formar una societat. 
—Quines han estât les principals causes que n'han fet 

sentir la necessitat? 
—El motiu principal han estât eis rumors que cor rien 

que es volia acotar el nostre terme municipal per part de 
persones de fora, i per evitar que això es portés a terme. 

—I eis principals objectius que es proposa la societat? 
—Tenir eis caçadors més units, complir les lleis i po-

der f€;r més força si un dia es plantegés el tema d'acotar 
el terme. 

—Eis acotos» o «vedats» son possibles o convenients 
en eis boscos del nostre pöble i comarca? 

—Si volem que hi hagi caga son convenients .Jo per-
sonalment, en sóc contrari, ja que si tot s'acota els ca-
çadors de ciutat no podran sortir de casa. 

—L'afició a la caca va en augment o, pel contrari, més 
aviat mimva respecte a temps enrera? 

—Em sembla que augmenta, perqué hi ha moites més 
Uicències de caga que no hi havia anys enrera. 

—Quina ha de ser la principal qualitat d'un caçador? 
—Mirar-se la caga com un esport. 
—Representa molt, per l'èxit d'una cacera, disposar de 

bons gossos? 
—Es pot dir que tot l'exit depèn de tenir bons gossos. 
—Quines perspectives hi ha per aquesta temporada, 

vistes les primeres sortides ja fetes? 
—Quan s'obre la veda de conills sempre n'hi ha, però 

fa uns anys que a causa de la malura (la mixomatosis), 
n'hi ha menys que abans. En quant a perdius, cada any 
van més escasses. 

—Resulta molt elevai el pressupost d'un caçador, sor-
tint un cop per setmana, durant la temporada? 

—Dones mira, el que val la llicència, la quota de soci, 
eis cartutxos i, naturalment, la earn i botifarres. A mi em 
sembla que no gaire. 

—Quants socis té actualment la Societat? 
—De moment 85, entre els del pöble i estiuejants. 
—Quins deures i quins drets tenen els socis? 
—Deures —ja ho he dit abans—, complir la Ilei i pa-

gar una mòdica quota de 100 ptes. anyals. I tenen dret 
a un assegurament d'accident de caga, a que se'ls tramitin 
els documents i a participar en els concursos de tir al 
plat locals amb un descompte. 

—Ha estât difícil portar-ho a terme? 
—Si haguéssim tingut de fer-ho nosaltres, molt; però 

grades al Sr. Josep M.® Casanovas, que s'ha cuidat de 
tot i ha tingut eis mais de cap, per nosaltres ha estât 
molt fácil. 

—Com ha quedat constituida la junta de la Societat? 
—En principi, aixi: Vicepresident, Jaume PlaguéSe-

cretori, Josep M.^ Casanovas ; Tresorer, Josep M.'^ Mas-
pons-, Comptador, Joan Prim', Ajudant de secretari, Jo-
sep Plaqué-, Vocals, Josep Solé, Jaume Danti, Jaume 
Duran i Josep Vails, i jo com a President. 

—Alguna anècdota graciosa que t'hagi ocorregut, 
dones a cap caçador n'hi falten? 

—Una que me'n recordaré sempre és la d'una vegada 
que vàrem anar tres Companys a cagar ànecs a Sant 
Pere Pescador, un dia que nevava. Teniem de travessar 
un riu amb barca i en pujar-hi se'ns va tombar i vàrem 
caure al riu quedant com uns véritables ànecs. Son els 
unies que cagàrem, o més ben dit, pescàrem. Imagina't 
el fred que feia, era el 8 de gener. 

—Vaja, com per agafar mania ais ànecs. I ara, parti-
cularment, la teva altra afició de jove, el fútbol, la tens 
ben arraconada? 

—La tinc arraconada perqué ja no puc jugar, i no vaig 
a veure cap partit perqué eis nervis em posen malalt. 
De tota manera, estic al cor rent de tot el que passa en 
el fútbol cada setmana. 

—Alguna cosa més que tinguis interés en manifestar? 
—Donar les grades a tots els socis cagadors, aixi com 

a aquells que per tal d'ajudar a la Societat, també s'han 
fet socis sense ser cagadors. I principalment al Sr. Alcal-
de. que ens ha cedit una dependéncia de l'Ajuntament 
per a local social. 

r^Molts agraits per la teva amabilitat Desitgem que la 
Societat prosperi en tots els sentits i que pugui ser exem-
ple per a altres associacions de diferents tipus que en 
el futur puguin formar-se. 

J. C. P. 
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